

329 (XI). Report of the Universal Postal Union

Resolution of 20 July 1950 ¹²⁰

The Economic and Social Council

Expresses its appreciation of the report submitted by the Universal Postal Union on the work of that organization in 1949; ¹²¹ and

Requests the Secretary-General to transmit to the organization the records of the discussions on the report which took place at the eleventh session of the Council. ¹²²

330 (XI). Report of the World Health Organization

Resolution of 20 July 1950 ¹²³

The Economic and Social Council

Expresses its appreciation of the report submitted by the World Health Organization to the United Nations; ¹²⁴ and

Requests the Secretary-General to transmit to the Organization the records of the discussions on the report which took place at the eleventh session of the Council. ¹²⁵

331 (XI). Report of the United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization

Resolutions of 9 August 1950 ¹²⁶

A

The Economic and Social Council

Expresses its appreciation of the annual report submitted by the United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization; ¹²⁷

Commends the efforts of UNESCO to establish priorities in its work programme;

Invites members of UNESCO to seek greater concentration of future programmes in terms of priorities of major projects designed to advance UNESCO's contribution to peace and security;

Expresses the hope that this concentration of effort will result in a reduction of the number of expert meetings and conferences held under the auspices of UNESCO in order to allow adequate preparations for such meetings and proper implementation of their findings and recommendations, both nationally and internationally;

¹²⁰ See 396th meeting of the Council.

¹²¹ See document E/1664.

¹²² See documents E/AC.24/SR.55 and E/SR.396.

¹²³ See 396th meeting of the Council.

¹²⁴ See documents E/1677, E/1677/Add.1 and E/1677/Add.2.

¹²⁵ See document E/AC.24/SR.57 and E/SR.396.

¹²⁶ See 405th meeting of the Council.

¹²⁷ See documents E/1688 and E/1688/Add.1.

329 (XI). Rapport de l'Union postale universelle

Résolution du 20 juillet 1950 ¹²⁰

Le Conseil économique et social

Exprime la satisfaction que lui inspire le rapport présenté par l'Union postale universelle au sujet de l'activité de cette organisation en 1949 ¹²¹; et

Prie le Secrétaire général de transmettre à cette organisation les comptes rendus des débats que le Conseil a consacrés à ce rapport au cours de sa onzième session ¹²².

330 (XI). Rapport de l'Organisation mondiale de la santé

Résolution du 20 juillet 1950 ¹²³

Le Conseil économique et social

Exprime la satisfaction que lui inspire le rapport présenté par l'Organisation mondiale de la santé à l'Organisation des Nations Unies ¹²⁴; et

Prie le Secrétaire général de transmettre à l'Organisation les comptes rendus des débats que le Conseil a consacrés à ce rapport au cours de sa onzième session ¹²⁵.

331 (XI). Rapport de l'Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture

Résolutions du 9 août 1950 ¹²⁶

A

Le Conseil économique et social

Exprime la satisfaction que lui inspire le rapport annuel soumis par l'Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture ¹²⁷;

Rend hommage aux efforts accomplis par l'UNESCO pour attribuer un ordre d'urgence aux divers points de son programme de travail;

Invite les Etats membres de l'UNESCO à concentrer davantage les programmes futurs, en tenant compte de l'urgence relative des projets principaux élaborés en vue de favoriser l'œuvre accomplie par l'UNESCO pour la paix et la sécurité;

Exprime l'espoir que cette concentration des efforts permettra de réduire le nombre des réunions d'experts et des conférences tenues sous les auspices de l'UNESCO, afin que ces réunions puissent être plus soigneusement préparées et que leurs conclusions et recommandations puissent être dûment mises en œuvre, tant sur le plan national que sur le plan international;

¹²⁰ Voir la 396^e séance du Conseil.

¹²¹ Voir le document E/1664.

¹²² Voir les documents E/AC.24/SR.55 et E/SR.396.

¹²³ Voir la 396^e séance du Conseil.

¹²⁴ Voir les documents E/1677, E/1677/Add.1 et E/1677/Add.2.

¹²⁵ Voir le document E/AC.24/SR.57 et E/SR.396.

¹²⁶ Voir la 405^e séance du Conseil.

¹²⁷ Voir les documents E/1688 et E/1688/Add.1.